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dne 22. 1. 2018 
 

 

ODSTOUPENÍ  Z  FUNKCE  PŘEDSEDKYNĚ  DOZORČÍ  RADY  

ČESKÉ  ASOCIACE  STOLNÍHO  TENISU 

 

 

 

Vážený pane předsedo, vážení kolegové, vážení sportovní přátelé, 

 

dovolte mi, abych vám sdělila, že jsem se rozhodla po pečlivém uvážení k dnešnímu dni, tj,  

 

k 22. 1. 2018 odstoupit z funkce předsedkyně Dozorčí rady České asociace stolního 

tenisu. 

 

Hlavním důvodem jsou hrubé urážky a vyhrožování, kterým jsem byla vystavena na 

Přeborech Prahy jednotlivců dne 20. 1. 2018. Tyto urážky, které byly mířeny na výkon mé 

funkce v dozorčí radě, vysoce překročily veškeré hranice lidské slušnosti, a proto již nejsem 

ochotna je dále tolerovat. 

 

Práci pro dozorčí radu jsem vykonávala po dobu sedmi let, jak nejlépe jsem uměla, neboť 

jsem si svého zvolení delegáty Konference ČAST vždy vážila a považovala jsem tuto funkci 

za velmi zodpovědnou. Kromě úkolů daných Stanovami ČAST mě především těšilo pomáhat 

členům ČAST, kteří se na dozorčí radu s důvěrou obraceli se svými problémy a doufali 

v nápravu při porušení Stanov ČAST a i jiných obecně platných dokumentů. Moje práce pro 

ČAST mě sice stála mnoho času a energie, ale vykonávala jsem ji ráda. Je však zřejmé, že ne 

všichni byli vždy s mojí prací spokojeni. Proto nyní uvolňuji tuto funkci svým kritikům a 

očekávám od nich, že za své jednání a hlavně důsledky z toho plynoucí převezmou 

zodpovědnost.  

 

Závěrem bych chtěla poděkovat za spolupráci a podporu panu předsedovi ČAST Zbyňku 

Špačkovi a především všem svým kolegů z dozorčí rady. 

 

Přeji všem příznivcům stolního tenisu mnoho sportovních i osobních úspěchů 

 

 

         Alice Roubalová 

 

 

 

Na vědomí: 

Zbyněk Špaček, předseda ČAST 

členové VV ČAST 

členové DR ČAST 


